

Copyright Board
Canada



Commission du droit d'auteur
Canada

Copying for Private Use

Copie pour usage privé

Copyright Act, subsection 83(8)

Loi sur le droit d'auteur, paragraphe 83(8)

File: Private Copying 2008-2009

Dossier : Copie privée 2008-2009

CPCC'S PROPOSED TARIFF OF LEVIES TO BE COLLECTED IN 2008 AND 2009 ON THE SALE OF BLANK AUDIO RECORDING MEDIA, IN CANADA, IN RESPECT OF THE REPRODUCTION FOR PRIVATE USE OF MUSICAL WORKS EMBODIED IN SOUND RECORDINGS, OF PERFORMERS' PERFORMANCES OF SUCH WORKS OR OF SOUND RECORDINGS IN WHICH SUCH WORKS AND PERFORMANCES ARE EMBODIED

PROJET DE TARIF DES REDEVANCES À PERCEVOIR PAR LA SCPCP EN 2008 ET 2009 SUR LA VENTE DE SUPPORTS AUDIO VIERGES, AU CANADA, POUR LA COPIE À USAGE PRIVÉ D'ENREGISTREMENTS SONORES OU D'ŒUVRES MUSICALES OU DE PRESTATIONS D'ŒUVRES MUSICALES QUI LES CONSTITUENT

DECISION OF THE BOARD

DÉCISION DE LA COMMISSION

Reasons delivered by:

Motifs exprimés par :

Mr. Justice William J. Vancise
Mrs. Francine Bertrand-Venne
Mrs. Sylvie Charron

M. le juge William J. Vancise
M^e Francine Bertrand-Venne
M^e Sylvie Charron

Date of the Decision

Date de la décision

March 27, 2008

Le 27 mars 2008

Ottawa, March 27, 2008

Ottawa, le 27 mars 2008

File: Private Copying 2008-2009

Dossier : Copie privée 2008-2009

In response to the April 11, 2007 motion of the Retail Council of Canada and the April 20, 2007 motion of the Canadian Storage Media Alliance and pursuant to an order of the Federal Court of Appeal dated January 10, 2008, all portions of the Canadian Private Copying Collective's (CPCC) proposed Private Copying Tariff, 2008-2009 dealing with digital audio recorders are struck out. These consist of the definition of "digital audio recorder" found in section 2, of subparagraph (a)(v) of the definition of "blank audio recording medium" found in the same section and of paragraph 3(1)(e).

Furthermore, in a letter to the Board dated June 8, 2007, CPCC withdrew its proposed tariff as it applied to removable electronic memory cards. As a result, the examination of the proposed tariff will proceed on the dates already set for the hearing but only with respect to the following blank audio recording media: audio cassettes, recordable and rewritable CDs of all types and MiniDiscs.

En réponse aux requêtes du 11 avril 2007 du Conseil canadien du commerce de détail et du 20 avril 2007 de la *Canadian Storage Media Alliance* et conformément à l'ordonnance de la Cour d'appel fédérale du 10 janvier 2008, tous les passages du projet de Tarif pour la copie privée, 2008-2009 de la Société canadienne de perception de la copie privée (SCPCP) visant les enregistreurs audionumériques sont radiés, soit la définition d'« enregistreur audionumérique » de l'article 2, le sous-alinéa a)(v) de la définition de « support audio vierge » du même article et de l'alinéa 3(1)e).

De plus, dans une lettre du 8 juin 2007 à la Commission, la SCPCP renonçait à son projet de tarif à l'égard des cartes mémoire numériques amovibles. L'examen du projet de tarif, qui aura lieu aux dates déjà établies pour l'audience, portera donc uniquement sur les supports audio vierges suivants : les cassettes audio, tous les types de CD enregistrables et réinscriptibles et les MiniDisc.

Le secrétaire général,



Claude Majeau
Secretary General